
ZÁPIS 3/2021 
 

ze schůze komise výstavby a životního prostředí Městského úřadu v Soběslavi, která se 
konala dne 14. dubna 2021 v 15:00 hodin ve velké zasedací místnosti budovy Městského 
úřadu v Soběslavi, nám. Republiky čp. 59. 
 
Přítomni: 
Mgr. Drachovský Vladimír, Kubešová Martina, Ing. Podlaha Jan, Šena Tomáš, Dukát František, 
Šimek Miloš, Ing. Mošnička Jan 
 
Hosté: 
Ing. Bláha Jindřich, Ing. Hořická Dana, Ing. arch. Buzu 
 
Omluveni: 
Toman Martin, Kubeš Jiří 
 
Program: 

1) Územní studie sídliště „Svákov“ 

2) Park u kostela sv. Víta 

3) Územní studie ulice Mrázkova 

4) Různé 
 
Jednání zahájil předseda komise Mgr. Vladimír Drachovský, který nejprve všechny přivítal              
a následně přešel k programu. 
 

Územní studie sídliště „Svákov“ 
Stavební komise byla seznámena s předloženou studií. Pan Šena podal návrh, že by měl mít 
každý rodinný dům na svém pozemku dvě parkovací stání. Další připomínky je možno zasílat 
Ing. arch Buzu do 30.4.2021. 
 
Park u kostele sv. Víta 
Stavební komise byla seznámena s předloženou studií. Bude připomínkováno. 
 
Územní studie ulice Mrázkova 
Stavební komise byla seznámena s předloženou studií. Navrhuje v rámci rekonstrukce zavést 
cyklopruh do prostor stávajícího chodníku a zohlednit připravenost připojení na inženýrské 
sítě v návaznosti na zamýšlenou výstavbu nových bytových domů.  
 
Různé 

- Cyklostezka Soběslav – Chlebov - bude umístěna po pravé straně stávající 
komunikace směr Chlebov. V dohledné době bude zpracována kompletní studie. 

- Ing. Mošnička informoval, že na sběrném dvoře probíhá od 13.4.2021 bezplatný 
odběr použitých pneumatik. Firma Rumpold již nebude odebírat pneumatiky                      
za finanční úhradu. 

- Cyklostezka Soběslav – Roudná – po zprovoznění železničního koridoru bude odtěžen 
násep v úseku od nádraží po bývalý drážní domek (za Technickými službami)                         
a současně bude zachován a opraven most přes Černovický potok. Od drážního domku 
bude pak cyklostezka v katastru Soběslav vedena již v úrovni stávajícího terénu. 



- Členy komise bylo upozorněno na nepřehledné dopravní značení při sjezdu z dálnice 
do města Soběslav – bylo by třeba upravit – předáno p. Kučerovi (odbor dopravy). 

- Komise upozorňuje z důvodu bezpečnosti na špatný stav železničního přejezdu ve 
směru na Chlebov . 

 
 
Z á v ě r: 
Příští zasedání komise proběhne 9. června 2021 od 15 hodin.  
Zapsala: Martina Kubešová 


